



Referat for BESTYRELSESMØDE – ROLD SKOV OK

Torsdag, den 13. juni 2024 kl. 19:00 – i klubhuset.

Til stede: Helmut, Mette, Michael, Orla, og Helge – afbud: Walther

Referat: Michael

Forplejning: Orla

DAGSORDEN

1. Godkendelse af dagsorden

Ok

2. Godkendelse af referat fra seneste møde

Ok

3. Aktuelle emner - status på klubben lige nu v/HSØ

Rekruttering

Vi har afholdt rekrutteringsarrangementer hhv. 18/5 og 25/5 med Orla som praktisk koordinator – tak herfor! Udbyttet har været begrænset, men vi fik kontakt til en familie, der tydeligvis var interesseret. De har efterfølgende fået mail med gode tilbud og info om aktiviteter fremover sommeren.

Henover sommeren laver Helge plan for næste step i rekrutteringsprojektet – ”Tag en ven med til træningsløb”.

Afventer.

RSOK’ker koodinator

Marianne Brams tager en ny tørn med denne funktion. Er allerede i gang med at lave program for den kommende sæson.

Til orientering.

Facebook

Status på om en ungdomsløber (Ida Søe) vil tage opgaven. Ikke relevant at hverken WR eller HSØ løser denne opgave i forbindelse med produktion af Ugebrevet.

Det indstilles, at vi igen drøfter potentielle emner. Alternativ må funktionen ophøre.

Referat: Michael har ikke snakket med Ida endnu, vi afventer lidt endnu. Facebook og instagram er en del af klubben "image" ud ad til. Helge kan levere billeder, men kommer ikke til at løse opgaven med at lægge ting ud. Opgaven kan muligvis deles ud til at en står for hoveddelen, men andre i klubben "selvkørende" lægger opslag ud.

4. Dansk Orienterings-Forbund og International Orienteering Federation

Intet at bemærke.

5. Nordkredsen og Nordjysk O-udvalg

Grundet travlhed med andre RSOK-opgaver deltog vi ikke i NK-mødet den 4/6.

Referat: Der er heller ikke kommet referat fra nordkredsens møde endnu.

6. Rebild Kommune

Intet at bemærke.

7. Arrangementsudvalget v/HH m.fl.

23/6 – Sankt Hans. Alt OK v/HSØ

24/8 – Klubmesterskab. Status v/HH

Referat: Helmut har planer om duo-athlon med laser-pistol skydning element midt i o-løb. Mikkel fra efterskolen udlåner udstyr. Lokation er ved Blåkilde P-plads. Helge og Otto står for grill mv. Indbydelse koordinerer Helmut og Helge i løbet af sommeren.

8/9 – 1. divisionsmatch på Klodholmpladsen. HH og HSØ er stævneleder og stævnekontrol. Banelægger er Anders Gammelmark. Status v/HH

Referat: Næsten alt er på plads, på nær forløb og post-indsamling som er godt på vej. Helge og Helmut mødes inden sommerferien og går det hele igennem.

21/9 – Kalkmineløbet, trailløb i samarbejde med Rebildcentret og Støvring Løbeklub. Status v/HH

Referat: Indtil videre er 5 hjælpere på plads, resten skal nok komme.

9/10 – NJ Nat 4. afdeling – Vælderskoven start fra Tveden. WR banelægger, HSØ stævneleder. Kører planmæssigt.

Referat: Helge spørger Jan og Kirsten i forhold til tidtagning, Michael er også med.

9/11 – Kildeløbet, trailløb. Status v/HH

Referat: Der mangler pt. et par stykker til at hjælpe, men det er godt på vej.

9/12 – Jule-gå-tur med gløgg og æbleskiver. HSØ m.fl. arrangerer. Alt OK v/HSØ

14/12 – MTBO-afdeling. Status v/HH

Referat: Alt er på plads, Start fra Frejlev

1/1 **2025** – Tømmermændsløb. Seniorgruppen Ole/Jette Jensen, Otto/Jonna Møller samt Elizabeth/Helge arrangerer. Alt OK v/HSØ

23/8 **2025** – DM Mellem. Kører planmæssigt.

Referat: Flyers er pt. under uddeling, indbydelse er i review fasen.

Forår **2026** – 1. divisionsmatch i Hesselholt. Status v/HH

8. Kort, træning og uddannelse v/WR

Korttegningsopgaver i 2024 og 2025 – jf. Korttegningsoversigten

Forår 2024 – Vælderskoven (WR, HSØ og Elizabeth) – Arbejdet er stort set afsluttet. Regnvejr har forsinket processen nogle uger.

Forår/sommer 2024 – Rebild Bakker foreløbig revision (WR). Møde med kortkonsulent Steen Frandsen er afholdt.

Efterår 2024 – Rold Nørreskov status v/WR – skoven er meget kørt op efter skovarbejde, og det er derfor relevant at overveje en udsættelse af denne korttegningsopgave. Overvejelser v/WR

Forår 2025 – Rebild Bakker final udgave

2026 – Hesselholt (divisionsmatch)

Andre småprojekter – status v/WR

Referat: Der mangler ganske lidt på Vælderskov kortet, det er næsten klar.

Walther, Johan og Steen Frandsen har gået igennem Rebild Bakker og er nu enige om hvordan det skal tegnes.

Træningsløb

15/6 - Sæsonslut.

Træningsløbsplan for efterårssæsonen status v/WR

Uddannelsesaktiviteter

Der er udbudt voksentræning i alt 4 gange i forårssæsonen.

Udbytte, antal deltagere og overvejelser om at forsætte initiativet efter sommerferien? v/WR

9. Ungdom, talent og sociale medier v/MBO

A4-printer er sat i ordre og placeres i klubhuset.

Efterårssæson – status v/MBO og MN

Referat: Intet nyt om printere, men vi afventer. Der er en fast flok på 7-8 hver tirsdag. Trænerteamet forsøger at finde et tidspunkt at mødes, men det er ikke faldet på plads endnu. Meny er muligvis ikke med i efteråret da vi ikke er flere per gang end 10-12 stk, men det er ikke helt afklaret.

10. O-service, web og sekretariat v/MN

Medlems status, aktive, passive, prøvemedlemmer

Medlemstal fra MN. Udvikling siden sidst.

Referat: 108 aktive og 14 passive, samme som sidst.

Nye SI-brikker

Tilskud fra Nordea Fonden på kr. 20.000 til indkøb af nye SI-brikker. Er sat i ordre af Michael. Helge har afklaret pressedelen med Nordea Bank (Fonden)

Referat: 75 nye SI-brikker er nu indkøbt og kommet.

11. Klubhus, materiel og logistik

Klubhus-projektet

Byggetilladelsen – udvidelse af matrikel – status v/OV

Tilskud fra Nykredits Fond på kr. 118.000 og Sparekassen Danmark Himmerlandsfonden på kr. 82.300 samt Melsen Fonden med kr. 36.000 er modtaget.

Vi afventer svar fra genansøgning Norlys Vækstpulje søgt 68.900 og Rebild Kommunes Fritidsråd, der måske giver et mindre symbolsk beløb.

Indstilling: Der er behov for udarbejdelse af en tids- og projektplan for arbejdet, der må forventes igangsat efter sommerferien. Gerne med angivelse af mandskabsbehov og finansieringsplan. Status fra OV

Referat: Udtrykket på huset som helhed kommer til at blive ændret en del også i kraft af halvtag, derfor tages der ikke så meget hensyn til nuværende udseende.

Så meget som muligt laves ved hjælp af håndværkere da vi har økonomien til det og for at spare på kræfterne. Vi står selv for at rydde huset, samt maling og lignende. Bortskaffelse af byggeaffald står vi ligeledes selv for.

Alle vinduer og døre bliver i træ, hvide både udvendig og indvendig. Yderdøren bliver med øverste 1/3 som glasvindue i klart glas uden sprosser som åbner udad til højre.

Køkken får laminat-bordplade.

Døren fra gang til det nuværende store rum sløjfes. Toilettdør og anden indvendig dør bliver 2 m høj, køkkenvæg nedtages og åbningen kommer helt til loft.

Gulv bliver vinyl-klikgulv med træstruktur. Vægge bliver en knækket hvid i en varm retning.

Der er enighed om at projektet ruller nu og de beslutninger som måtte være glemt tager Orla beslutning om.

12. Økonomi

Intet at bemærke.

13. Medlemsinformation

Ugebrevet holder pause efter udsendelsen i uge 24.

Genoptages i forhold til træningsløbsplanen for efteråret.

14. Eventuelt

Referat: Skole-OL blev diskuteret. Vi er ikke med i år, ingen klasser er tilmeldt. Der er stort potentiale i skole-samarbejde hvis vi har ressourcerne og formår at koble til en større rekrutteringsindsats hvor både lærer og forældre er med. Får vi kun fat i de enkelte skoleelever en enkelt dag så er vurderingen at det ikke giver noget. For nu siger vi nej tak til skole-ol i 2025, men vi vil gerne vide hvad DOF kan gøre i forhold til at gøre klubben interessant og kendt for forældrene også da vi skal have dem med.

Næste aftalte møder:

19. september

24. oktober

21. november

23. januar 2025

5. februar 2025 (generalforsamling)

Ønsker for fremtidige investeringer/nyanskaffelser

Ny A3 og A4 printer kortprint t-løb m.v.	kr. 30.000	Fondsansøgning kr. 15.000 bevilget
Flere SI-brikker 50 stk	kr. 20.000	Fondsansøgning kr. 20.000 bevilget
Renovering af klubhus	kr. 250.000	Fondsansøgning tkr. 118 + 82.6 + 36 bevilget – afventer yderligere ansøgninger

BESTYRELSENS ÅRSHJUL:

JANUAR

Bestyrelsesmøde

- Årsregnskab
- Indkaldelse af generalforsamling
- Forberede afvikling af generalforsamling
- DOF-repræsentantskabsmøde og Nordkredsen og Nordjysk O-udvalg – årsmøder

Generalforsamling

- Konstituering
- Fastlæggelse af datoer for årets møder
- Booking af lokale til GF – næste år

MARTS

Bestyrelsesmøde

- T-løbskalenderen 1. halvår
- Sæsonstart

MAJ

Bestyrelsesmøde

- Sæsonafslutning
- Sankt Hans
- Klubmesterskab
- RSOKker koordinator

JUNI

Bestyrelsesmøde

- Divisionsløb
- Kalkmineløb
- NJ Natløb
- Andre løbsarrangementer
- Sæsonstart – t-løb
- Sæsonstart – ungdomsafdeling
- Klubhusprojekt

SEPTEMBER

Bestyrelsesmøde

Delopfølgning på strategi

Rekruttering efteråret

Forberedelse af RSOK-Dag

NK Klubledermøde

OKTOBER

Bestyrelsesmøde

Lokaleregnskab

NOVEMBER

Bestyrelsesmøde m/julefrokost

- Sæsonafslutning
- Budget kommende år

STRATEGISKE INDSATSOMRÅDER – PROJEKTPLAN

UNGDOM, TALENT OG SOCIALE MEDIER

Strategi for fremtidssikring af ungdomstræning – løbere og trænere

Udviklingsplan for talent og elite

Målsætning for divisionsturneringer

Strategi for opslag på sociale medier

O-SERVICE, WEBSITE, SEKRETARIAT

Modernisering af website

Uddannelse i opslag på website

Strategi for investering i SI-udstyr og uddannelse

KLUBHUS, MATERIEL OG LOGISTIK

Modernisering af klubhus – lokaler, teknik og faciliteter

Udbygning af klubhus

Klubhusets omgivelser – pleje og adgang/slitage

Opbevaringsfaciliteter og -systemer (fokus på Skovdepotet)

Indkøb og udlånsbetingelser for trailer